

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møtereftrat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: Onsdag 09. februar 2022
Tid: 08:15 – 09:32
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Referent: Isak Rasmus Gilberg Nyjordet

Tilstede: Anton Kristian Bugge
Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Nora Sulejmani
Åsa Nygaard Wik
Fredrik Rinde Thorstensen
Beate Solstrand Baklund
Isak Rasmus Gilberg Nyjordet

Fravær: Lily Morken

V22/001 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

- Første og andre innkalling kom litt seint, men ellers ingen innvendinger.

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

V22/002 Orientering fra verv

Økonomi v/ Åsa

- Holder på med budsjett, og er nesten ferdig. Budsjett kan presenteres og vedtas neste uke. Har betalt for FU sitt skap, og jobber med å komme inn på FU sin nettbank.

Programrådet v/ Anton og Fredrik

- Intet å orientere.

DMS v/ Beate

- Har forsøkt å kontakte DMS-folkene, men har ikke fått noe svar enda.

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Isak

- Skulle vært på SVSU-møte mandag 7. februar, men fikk ikke invitasjon til Zoom-møtet, så fikk ikke vært med.

Sekretariat v/ Isak

- Skal sende ut innkalling i riktig tid før neste møte. Første innkalling tre dager før møtet, med 24-timers saksfrist, og andre innkalling to dager før møtet.



Kommunikasjon v/ Lily

- Ikke til stede.

Arrangementer v/ Nora

- Intet å orientere.

Instituttstyret og utvalgsleder v/ Elena

- Har vært på møte med Instituttstyret. Har orientert seg for å få oversikt over vervet sitt.

V22/003 Møtetidspunkt for FU og fast møteleder

Elena redegjør:

- Viktig at alle krysser av for alle de tidspunktene som passer på Doodle, slik at vi finner et tidspunkt som passer. Nåværende møtetid passer ikke for alle. Møtet tar ofte ikke mer enn én time. Elena legger ut ny Doodle som vi alle krysser av på.

V22/004 Kakedag

Elena redegjør:

- Kakedag er arrangementsansvarlig Nora sitt ansvar. Det er fint om vi starter i neste uke, selv om det da blir bare to uker til neste gang, for ellers blir det ikke før i mars. Kakedag er en viktig arena for å få innspill og kontakt med studenter, og er hver første onsdag i måneden.
 - **Anton:** Det er fint å starte i neste uke
 - **Åsa:** Fint å starte i neste uke, sånn at vi kommer i gang. Bør få ut arrangement på Facebook.
 - **Elena:** vi trenger noen til å bake.
 - **Åsa:** jeg kan bake.
 - **Isak:** kan også bake.
 - **Elena:** Det er fint om flest mulig kommer, slik at folk kan snakke med oss.

V22/005 Tema for aktualitetssymposiet

Elena Redegjør:

- Det er tidlig å begynne nå, men fra erfaring i fjor er det fint å starte i god tid. I første omgang må vi finne et tema. Tidspunkt kommer vi tilbake til. Tema var i fjor Norge og omverden. Vi står fritt til å velge tema, tidspunkt og omfang selv.
 - **Anton:** Dato er viktigere enn tema, for å kunne promotere arrangementene.
 - **Elena:** i mars?
 - **Åsa:** starten av april
 - **Elena:** varer i tre dager cirka
 - **Åsa:** første uke i april, siden vi har god tid: det er før eksamen og før påske.
 - **Elena:** 4.- 6. april (mandag til onsdag)
 - **Anton:** er borte fra 6. april
 - **Elena:** forslag om å vedta tidspunkt og tema neste gang.
 - **Alle:** data, bolig? Student 2022? Med fokus på f.eks. bolig, psykisk helse, det å være student etter pandemien. Kan invitere politikere, representanter fra SiO, studentpolitikere for eksempel.



- **Elena:** bør finne en fengende tittel.
- **Anton:** er det nok relatert til statsvitenskap?
- **Åsa:** det går an å trekke inn noe som er relevant til noen av emnene. F.eks. med tanke på at alle partier vil øke studiestøtten, men det ikke skjer noe, dette kan knyttes til OPA. Fra studentproblem til iverksatt politikk.
- **Beate:** hadde vært gøy om alle arrangementer var ordspill knyttet til navn på emner.
- **Anton:** STV2022? Kan lage noe som ligner på emnesider for å promotere.
- **Isak:** kan ha debatt om organiseringen av studiet og emner.
- **Anton:** få inn noen fra instituttet, arbeidsliv osv.
- **Åsa:** noen fra LO?
- **Elena:** noen har barn også, dette kan være et tema. Forslag til tema: fra studentproblem til iverksatt politikk. Foreslår at vi vedtar tema og dato neste uke, slik at vi kan begynne å planlegge.

V22/006 Informere førsteårsstudenter om Fagutvalget i en forelesning

Isak redegjør:

- Tenker det er viktig å få ut informasjon om Fagutvalget finnes og hva vi gjør, at folk kan kontakte oss hvis de har saker vi bør ta opp. Spesielt til førsteårsstudenter.
- **Fredrik:** vi bør informere om at de kan følge oss i sosiale medier for å få informasjon
 - **Åsa:** vi bør informere om kakedag onsdag i neste uke også
- **Nora:** det er mange fysiske forelesninger nå, på førsteåret. STV1300 har forelesning på torsdag, 12.15 – 14.00. STV1020: har forelesning på tirsdag.
 - **Isak:** fint å gjøre det før kakedag.
 - **Elena:** kan gjøre det på tirsdag? Forelesning fra 10.15 til 12.00.
 - **Anton og Fredrik:** sender mail til foreleser i STV1020 med spørsmål om å informere i forelesningspausen tirsdag 15. februar.
 - **Elena:** greit å informere om at vi har åpen dør på kakedag på onsdag og at vi ellers er åpne for at folk kan ta kontakt.

V22/007 Saker til Studentrådsmøtet, torsdag 10.02.2022

Elena redegjør:

- Har fått innkalling til møte, men vi er litt usikker på hva det egentlig er. Isak skal dit, og i innkallingen står det at vi bør tenke gjennom saker vi vil ta opp. Har fått innspill fra master om forelesningsopptak. Her er det stor forskjell mellom foreleserne om de tar opptak eller ikke. Dette er et problem vi bør ta opp. Har vært utfordringer med tanke på å ivareta personvern når det tas opptak.
- **Åsa:** bør ta opp at det er et viktig verktøy for studenter med tanke på eksamen, og spesielt nå som det er mye sykdom og fravær.
 - **Anton:** spesielt forelesninger, siden det er enkelt å ordne opptak her. Seminar med hybridløsning er kanskje mindre viktig.
 - **Åsa:** opptak er en fordel for forelesere også, siden de da slipper å svare på så mange spørsmål i etterkant.
- **Elena:** det med personvern har man løsninger på. I STV2220 settes opptaket på pause når noen som er fysisk til stede stiller spørsmål muntlig.
 - **Fredrik:** det høres heller ikke på opptaket om noen stiller spørsmål.
 - **Åsa:** det finnes løsninger for hvordan det kan gjøres.



- **Elena:** på master kan det være utfordringer siden det er mer samhandling mellom elever og forelesere.
- **Anton:** kan ta det opp i programrådet, det ble diskutert i høst.
- **Beate:** på kriminologi lar de alle snakke. UiO klipper i etterkant ut de stedene der noen har stilt spørsmål.
- **Anton:** hvis man ikke legger ut opptak er det likt for alle, men hvis man gjør det er det ikke universelt utformet for hørselshemmede siden det ikke er teksten.
- **Elena:** viktigst å få fram at master ikke føler seg hørt, og at de ønsker å fortsatt ha tilgang til opptak. Det bør også tas opp i programrådet.
- **Åsa:** personvern er et større problem på master, siden det på bachelor stort sett er monologer i forelesningene.
- **Isak:** tar det opp i morgen på Studentrådsmøtet

V22/008 Arrangementsansvarlig

Elena redegjør:

- Forslag til vedtak i sakspapirer: Nora blir arrangementsansvarlig.

Nora innsatt som arrangementsansvarlig ved akklamasjon.

V22/009-A STV3090

Anton redegjør:

- STV3090 har tidligere hatt mer metode. Pga. større omlegging av metode på hele instituttet, har instituttet kuttet metode på STV3090. De som tar STV3090 nå har hatt det gamle metode-løpet, uten STV1010, og burde dermed også hatt den gamle varianten av STV3090. STV3090 har nå mindre metode, men det passer ikke inn med utdanningsløpet til de som tar STV3090 nå og som ikke har hatt dagens varianter av STV1010 og STV1020.

- **Elena:** Ta det opp i programrådet.
 - **Anton:** Er det vits siden det allerede er i gang?
 - **Elena:** kan si fra siden det vil bli det samme problemet til nest år. Studentene som startet høsten 2020, har hatt STV1000 og ikke STV1010, dermed mindre metode.
 - **Åsa:** det var bra opplegg i STV1020.
 - **Elena:** enig i at det er lite vits i å ta det opp.
 - **Åsa:** greit å si fra om det sånn at instituttet får tilbakemelding.
 - **Anton:** enig, er veldig grunnleggende.
 - **Beate:** om målet er bedre undervisning i metode, kan det ikke kuttes ut for de som har hatt det gamle studieløpet.
 - **Anton:** uansett greit med repetisjon av metode på STV3090, siden det er viktig med metode til bachelor.

V22/009-B Korttilgang

Elena redegjør:

- Alle i FU skal ha tilgang til rom 214. Alle i FU sender kortnummer og navn til Isak som sender dette videre. Beate kan sende kortnummer og navn for de som skal ha tilgang fra DMS-foreningene til Isak, som sender videre.



V22/009-C Bilde til Facebook

Elena redegjør:

- Det er fint å ha et nytt bilde til Facebook. Vi tar bilde etter neste møte.

V22/009-D Masterrepresentant

Anton redegjør:

- Det vil bli problem med tanke på programrådet siden vi ikke har masterrepresentant.
- **Elena:** Fikk info fra Eirik om saken som tas opp på Studentrådsmøtet i morgen knyttet til forelesningsopptak.
 - **Anton:** bør få det fra STV (masterforeningen) videre framover.
 - **Åsa:** forklare programrådet/instituttet at vi prøver å formalisere forholdet mellom master og bachelor gjennom kontakt med STV.
 - **Elena:** master har blitt flinkere til å ta kontakt med bachelor, dermed viktig å bevare kontakten med STV.
 - **Anton:** ikke vårt mandat å rekruttere masterstudenter til FU. Dette kunne instituttet gjort en jobb med. Kan være en idé å ha et eget programråd for master.

V22/009-E Sosial kveld

Elena redegjør:

- Sosial kveld hjemme hos Åsa og Lily.
- **Åsa:** Greit å ha det hos oss.

V22/009-F Messenger-chat

Nora redegjør:

- Det hadde vært fint å ha gruppe på Messenger for å kunne kommunisere enklere.
- **Elena:** Det ordner vi!

Møtet er hevet 09:32

Med vennlig hilsen,

Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Utvalgsleder
Fagutvalget for ISV

Isak Rasmus Gilberg Nyjordet
Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV

